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Interpelacja 

w sprawie budowy wybiegu dla psów na osiedlu Tysiąclecia. 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

w budżecie Miasta Poznania na 2024 rok zarezerwowano środki finansowe na stworzenie 

wybiegu dla psów na Osiedlu Tysiąclecia.  Mieszkańcy Chartowa oczekują, że inwestycja ta 

zostanie zgodnie z założeniami zrealizowana w tym roku. 

W związku z powyższym: 

Proszę o szczegółową informację na temat zaawansowania przygotowań do realizacji tego 

zadania i podanie przybliżonego terminu oddania wybiegu do użytku.   

 

 

Z wyrazami szacunku 

Marek Sternalski 

Radny Miasta Poznania 


